
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 20. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 157
Idet henvises til henvendelse af 11. februar 2015 fra 3F om kommunernes an-
vendelse af sygedagpengelovens § 7, jf. BEU alm. del – bilag 92, ønskes en
redegørelse for, hvordan det går med sager vedrørende sygedagpengelovens
§ 7, som er blevet anket efter ikrafttræden af sygedagpengereformen, og her-
under
– Hvor mange sager der er blevet anket?
– Hvorledes udfaldet har været i ankesagerne, og herunder i hvor mange til-

fælde den borger, der har anket, har fået helt eller delvis medhold?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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